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Årsrapport fra NJSKs avlsråd – 2020 

Avlsrådet har i denne perioden bestått av Tore Botten og Hanne N. Ånensen. Valpeformidler 

har vært Ann-Helen Sørensen. 

Det ble i 2020 født 132 valper fordelt på 43 kull. 

Det ble ikke registrert noen importer i 2020, etter all sannsynlighet som et resultat av 

pandemien. 

I 2020 hadde avlsrådet særlig fokus på klubbens hannhundliste som har vært uten 

nevneverdig aktivitet i mange år. Annonsering av hannhund via hannhundlisten ble gjort 

gratis, og et sett med «kjøreregler» ble skrevet. Det ble skrevet en artikkel til Japanerbladet 

med informasjon og oppfordring til klubbens medlemmer om å melde inne sine hannhunder 

til listen, og med henvisning til den svenske raseklubben som har hatt en velfungerende og 

tallrik hannhundliste i flere år. I skrivende stund er det 4 hannhunder på listen, og det er 

selvsagt plass til mange flere. 

Det norske avlsrådet ajourfører felles oversikt over registrerte tilfeller av hjertesykdommen 

MMVD for de nordiske raseklubbene.   

Avlsrådet har fortløpende behandlet henvendelser per e-post og telefon. Mye har dreid seg 

om valpeformidling samt noen henvendelser vedrørende spørsmål om avl og oppdrett.   

Mvh 

Hanne & Tore 

Avlsråd NJSK      

 


